
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 18/11/2020 
 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
 
ΘΕΜΑ: «Αδικία σε βάρος της Π.Ε. Καστοριάς» 
 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 
Άλλη μία αδικία πάει να συντελεστεί σε βάρος της Π.Ε. Καστοριάς και αυτή έχει να κάνει 
με το πρόγραμμα από το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, στο υπομέτρο 
6.1, σχετικά με την εγκατάσταση νέων αγροτών. Ένα πρόγραμμα που αφορά την 
Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας, όχι όμως και τους 4 νομούς της αλλά τους 2, την 
Κοζάνη και την Φλώρινα. Ξανά, λοιπόν, όπως όλα τα προηγούμενα χρόνια, με τον 
ειδικό πόρο και την απένταξη από τα ευρωπαϊκά προγράμματα, λόγω υψηλού ΑΕΠ που 
προσέδιδαν στην περιφέρεια, συνεχίζεται η αδικία που συντελείται σε βάρος της Π.Ε. 
Καστοριάς. Στην εποχή μιας πανδημίας και οικονομικής κρίσης, που ο πρωτογενής 
τομέας είναι και πρέπει να είναι ο πρώτος πυλώνας ανάπτυξης πλέον μιας περιοχής, 
στην περίοδο της απολιγνιτοποίησης και της πολυετούς κρίσης της γουνοποιίας αλλά 
και της χώρας γενικότερα, η Π.Ε. Καστοριάς κινδυνεύει να μείνει εκτός του 
προγράμματος νέων αγροτών. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Προτίθεσθε να συμπεριλάβετε και την Π.Ε. Καστοριάς στο υπομέτρο 6.1, του ως άνω 

προγράμματος, του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, σχετικά με την 

εγκατάσταση νέων αγροτών, ώστε να μην χαθεί άλλη μια ελπίδα για ανάπτυξη στο 

πεδίο του πρωτογενούς τομέα, εντός του εν λόγω νομού; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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